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Vážení spoluobčané,

právě si pročítáte první stránky obecního zpravodaje v  letošním 
roce. První  tři měsíce  roku 2023  jsou  již za námi a mnozí z vás  již 
netrpělivě  vyhlíží  jaro,  které  láká  ven  k  procházkám v  jarní  přírodě
a pobytu na čerstvém vzduchu. 

Na zasedání zastupitelstva obce 15. února byl schválen rozpočet 
obce  na  letošní  rok.  Mezi  větší  investiční  akce  je  naplánovaná 
postupná oprava budovy vrátnice v areálu průmyslové zóny a nákup 
nové herní sestavy do lokality Trávníky. Rovněž je počítáno s finanční 
částkou  na  zpracování  projektové  dokumentace  na  opravu  střechy 
budovy mateřské školy. 

Nutná je i výměna rozhlasové ústředny na obecním úřadě, která je 
na  pokraji  životnosti.  V  rozpočtu  jsou  také  zařazeny  finance  na 
vybudování první etapy nového veřejného osvětlení. 

Zastupitelstvem obce bylo odsouhlaseno podání žádostí o dotaci
z Jihomoravského kraje na opravu svodů, opravu a nátěr střešní krytiny 
na budově obecního úřadu, dovybavení výjezdové jednotky SDH a na 
pokrytí energií smíšeného zboží v Senetářově.
     Jednou z každoročně narůstajících výdajových položek rozpočtu 
jsou platby za svoz odpadu v naší obci. Odpadové hospodářství se řídí 
zákonem  541/2020  Sb.,  který  klade  požadavky  na  třídění  odpadů
a  jeho  následné  využití.  Velký  vliv  na  cenu  odpadu  má  množství 
nevytříděného odpadu, které svozové společnosti ukládají na skládku. 
Pro  rok  2023  je  stanoven  limit  180  kg  na  osobu  a  rok.  Platby  za 
nevytříděný odpad se při překročení této hranice navyšují. V den svozu 
komunálního odpadu v naší obci obsahují mnohé nádoby odpad, který 
by mohl být vytříděn. Z toho důvodu bych chtěla apelovat na ty občany, 
kteří odpad doposud netřídili, aby se do této činnosti také zapojili.

Znovu  bych  chtěla  připomenout  chovatelům  psů,  aby  sbírali 
exkrementy po svých psích mazlíčcích, protože stále platí,  že úklid 
exkrementů je pro každého chovatele psa povinností.

Rovněž bych chtěla požádat majitele okrasných keřů a ovocných 
stromů, jejichž větve zasahují na chodníky, komunikace a parkoviště, 
aby tyto větve ořezali a neomezovali ostatní občany.

Přeji  klidné velikonoční  svátky a do nadcházejícího období přeji 
všem mnoho krásných dnů naplněných sluncem a dobrou náladou.
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Slova předsedů složek

Vážení spoluobčané,
první čtvrtletí  letošního roku je za námi. Tento rok  jsme zahájili 7. 

ledna Výroční valnou hromadou sboru, kde byl mimo jiné schválen plán 
činnosti na letošní rok. Tento plán je závazný pro všechny členy sboru. 
Divadelní představení se  letos neuskutečnilo a  to proto, že divadelní 
soubor mohl hrát pouze hru, kterou zde již odehrál v loňském roce.
17.  2.  proběhla  v  Kotvrdovicích  Výroční  valná  hromada  okrsku 
Jedovnice. 
24.  2.  –  uskutečnila  se  Mše  svatá  za  zemřelé  a  živé  hasiče.  Poté 
proběhlo  posezení  v  hasičské  zbrojnici  spojené  s  promítáním  videí
a připomněli jsme si 30leté výročí budování přístavby hasičské zbrojnice.
11.  3.  proběhlo  „Hodové  posezení“,  které  pořádáme  se  spolkem 
Muzeum.  Zahájení  programu  obstaraly  děti  z  mateřské  školy,  které 
vystoupily v krojích. Jejich představení bylo moc pěkné a tematické. 

Nově jsme zkoušeli „Košt slivovice“, který naše občany moc nezaujal. 
Večer  proběhla  taneční  zábava.  Malé  vystoupení  si  zde  připravilo 
několik místních nadšenců. I na této zábavě byla nízká účast. Myslím, že 
ti, kteří si našli čas, nelitovali.
18. 3. – proběhla brigáda – řezání a pálení dřevin „v pruťáku“ a na hřišti

Je pravdou, že obec nám vychází maximálně vstříc, a to zejména
v tom, že nám poskytuje prostory pro trénink. Přes zimu je to klubovna 
nad kulturním sálem a od jara do podzimu kabiny a prostor pod bývalým 
fotbalovým hřištěm. Za toto vstřícné gesto se snažíme obci revanšovat 
formou brigád. Již několik let sbíráme s dětmi odpad v okolí Senetářova. 
Mezi další pomoc patří  také prořezávka a úklid náletových dřevin na 
obecních pozemcích.
Zlepšili  jsme hospodaření  s  vodou při  trénincích.  I  v  dobách malých 
srážek  jsme  nemuseli  čerpat  vodu  ze  studny  a  tím  snížili  spotřebu 
elektrické energie. 

Ještě  bych  Vás  rád  informoval  o  kroužku  Mladých  hasičů
a družstvech dorostenců a žen.

Kroužek  Mladých  hasičů  je  jedna  z  nejlevnějších  volnočasových 
aktivit pro děti. Členský příspěvek je 100,- Kč na rok. Z toho odvádíme 
70,- Kč na okres. Děti kromě závodů jezdí na 3denní výlet na Šumavu.
V loňském roce děti odjely 30 závodů a dorostenci a ženy 14 závodů. 

Slova předsedů složek
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Náklady  na  tuto  závodní  činnost  v  loňském  roce  činily  13.450,-  Kč 
startovné a  56.243,- Kč pohonné hmoty.  Sportovní nářadí a vybavení je 
placeno z dotací České národní sportovní agentury. 

To je důvod, proč pořádáme závody a kulturní akce. Musíme si na 
naši sportovní činnost vydělat. 

Výjezdy:
5. 1.  – odstranění spadeného stromu ze silnice směr Podomí
16. 3. – požár hospodářského stavení Šošůvka (7 hodinový zásah)

Připravované akce:
Sběr železného šrotu, elektrospotřebičů a papíru – jakmile to bude 

možné, budeme Vás informovat obecním rozhlasem.

Tyto datumy si zaznamenejte do kalendáře:
29.4. – Závody 100 m a 60 m překážek
  6.5. – Oslava sv. Floriána (ve spolupráci s MŠ Senetářov – krátká

vycházka, na dráze hry a soutěže pro děti)
27.5. – Okresní kolo PLAMEN – 100 m a 60 m překážek
28.5. – VCB Blansko – muži, ženy, dorost
24.6. – Dětské noční závody

Na tyto akce bude připraveno bohaté občerstvení (např. makrele, 
hamburgery, tortilly atd.) Pro děti bude nachystán skákací hrad.

V těchto dnech Vám chci popřát hlavně pevné zdraví, čistou mysl, 
trpělivost a pokud to půjde i dobrou náladu

Josef Šenk
 starosta SDH

Žádáme občany, aby v případě, že potřebují „něco“ spálit, 
toto  nahlásili  na  uvedených  webových  stránkách: 
,www.firebrno.cz, odkaz Pálení klestí. 

Pokud  takto  neučiní  a  někdo  to  oznámí,  hrozí  značná 
pokuta!!! 
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možnost  vstupu  do  kostela  a  také  za  pochování  malého  Ježíška  či 
ovečky, což se dětem velice líbilo. S dětmi jsme společně zazpívali „My 
tři králové jdeme k vám“. Dále jsme pro děti připravili různé dopolední 
akce.    Například  jsme  strávili  celé  dopoledne  v  pyžamu.  Děti  byly 
převlečeny do svého oblíbeného pyžamka, donesly si knížku, kterou jim 
doma čte maminka či tatínek a menší baterku, aby se co nejvíce přiblížily 
večerní atmosféře. Povídali jsme si o pohádkách, tancovali jsme a ze 
židliček a dek si děti mohly postavit své bunkry. 

Koncem měsíce  ledna  čekalo  naše  předškoláky  také  vysvědčení
z Edukativních skupinek. Děti celkem zvládly 10. lekcí pod vedením paní 
ředitelky a věříme že jsou krásně připraveni do první třídy. 

Začátkem měsíce  února  jsme  shlédli  divadelní  představení  v MŠ 
Kotvrdovice O nemocném pejskovi, kde se děti dozvěděli, jak se máme 
oblékat v zimním období a jak je důležité ležet v postýlce, když jsme 
nemocní. Také jsme se těšili na karnevalové veselí. Letošní karneval se 
vydařil zábavným a pestrým programem v pirátském stylu. Pro děti byla 
připravena  bohatá  tombola,  dle  věkové  kategorie  a  díky  ní  si  každé
z  účastněných  dětí  odneslo  dáreček.  Touto  cestou  děkujeme  za 
spolupráci  organizátorům  programu  Maják  Vyškov,  členům  kulturní 
komise obce Senetářov za výpomoc s organizací občerstvení a úklidu. 
Nemalé poděkování patří také rodičům za štědré příspěvky v podobě 
dobrovolného  vstupného,  výtěžek  bude  použit  na  nákup  nových 
didaktických her pro děti MŠ Senetářov. 

V měsíci únoru jsme si s dětmi povídali o různých povoláních, které 
vykonávají  mnozí  rodiče.  Společně  jsme  si  zahráli  na  hasiče, 
záchranáře,  zedníky,  kuchaře  či  cukráře.  Děti  měly  možnost  si 
vyzkoušet masopustní koblížky, müsli tyčinky nebo také upéci pizzu dle 
vlastního  výběru  surovin.  Nezapomněli  jsme  i  na  ptáčky  v  zimním 
období. Na školní zahradě jsme doplňovali krmítka a vydali jsme se do 
lesa dát zvířátkům nějakou mlsku v podobě sena, mrkviček, kaštanů či 
jablíček. Také tímto děkujeme panu Musilovi za možnost exkurze do 
místní hasičky.

V měsíci březnu nás už tradičně čekalo hodové vystoupení. I přes 
velkou  nemocnost  dětí  se  nám  krásně  podařilo  nacvičit  pásmo,  ve 
kterém vystoupily s tancem k lidovým písním. Děti byly také oblečeny do 
krojů,  které  vnesly  slavnostní  hodový  nádech. Dětem  se  vystoupení 
velice podařilo a sklidily velký potlesk a od pořadatelů dostaly malou 
odměnu.

Touto  cestou  také  děkujeme  rodičům  za  poskytnutí  papíru  pro 
výtvarné ztvárnění našich dětí. 

   za kolektiv MŠ Senetářov
    Veronika Golisová

ŠKOLA a ŠKOLKA

Školka
Začátek nového roku se bohužel neobešel bez zdravotních problémů 

pro  mnohé  zaměstnance  MŠ  a  nemilou  součástí  bylo  opuštění 
pracovního  místa  ze  zdravotních  důvodů  dosavadní  uklízečky  Jitky 
Pavlíčkové. Po uskutečněném konkurzu na místo školnice nás bude 
doplňovat nová paní školnice Jitka Burianová.

Nadále  jsme  se  snažili  zpříjemňovat  dětem  chvilky  ve  školce.
S příchodem Tří králů jsme navštívili místní kostel sv. Josefa a děti si 
prohlédly u oltáře dřevěný Betlém, tímto děkujeme paní Zouharové za 

AC Senetářov
V tomto roce  jsme prozatím neabsolvovali žádnou akci, která by 

stála za zmínku. Ale přichází jaro a je třeba opět nazout trekové boty
a vyrazit na trasu. Přinášíme proto seznam akcí, kterých máme v plánu 
se letos zúčastnit.

5. až 7. května se koná zajímavý pochod s názvem Špacír Leoše 
Janáčka, v rámci kterého je třeba zdolat 100 kilometrů beskydské trasy 
za 24 hodin. 2. a 3. června nás čeká  již  tradiční Brněnské vokruch 
vokolo Štatlu, který jsme absolvovali již několik roků po sobě. Vedle 
klasických 100 km lze jít  i mírně prodlouženou trasu s názvem Rh+ 
(104 km) a Rhh++ (116 km). Tak uvidíme,  jakou z nich si nakonec 
vybereme.  Bude  záležet  na  aktuální  formě  a  pohodě.  V  letních 
měsících bychom rádi uspořádali  turnaj v malé kopané, stejně  jako
v předchozích dvou letech. Zatím to vždy byla příjemná akce a rádi 
bychom  navázali  na  předchozí  ročníky.  A  na  začátku  října  si 
pravděpodobně střihneme Křtinskou padesátku.

To je letmý výčet akcí, které nás letos čekají. O tom, jak jednotlivé 
akce proběhly, a případně o tom, jestli náhodou nepřibyla nějaká nová 
neplánovaná akce, vás rádi budeme informovat. Sportu zdar a turistice 
zvlášť!

Roman Kuběna
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Ředitelka MŠ informuje rodiče:
ZÁPIS DĚTÍ DO MŠ SENETÁŘOV pro školní rok 2023/2024

- proběhne (příjem žádostí):
- ve čtvrtek 4. května 2023 
- od 8:00hod – 16:00hod v MŠ Senetářov  

(na webových stránkách v sekci zápis bude umístěn rezervační systém, 
ve kterém si zarezervujete svůj čas - od 17.4.2023)

S sebou si  vezměte: občanský průkaz,  rodný  list  dítěte,  žádost o 
přijetí potvrzenou pediatrem, souhlas se zpracováním osobních údajů 
(bude k dispozici ke stažení na webu MŠ v sekci zápis).

- vydávání formuláře - žádosti:
- ve čtvrtek 6. dubna 2023:
- od: 8:00hod - 11:30hod a od: 15:00hod - 16:00hod (šatna dětí nebo

v kanceláři školy)
- na webových stránkách MŠ www.skolkasenetarov.cz
- elektronicky po vyžádání na adrese: info@skolkasenetarov.cz  
- nebo v náhradním termínu po telefonické domluvě s ředitelkou tel.: 

733 730 392
Těší se na Vás kolektiv MŠ Senetářov                                     

Základní a mateřská škola Podomí 
Počasí  během  zimních  měsíců  prospívalo  spíše  nemocem  než 

klasickým zimním radovánkám, ale i tak si děti našly několik příležitostí 
vyvětrat nové boby a sněžné talíře, které jim doma či do školní družiny 
přinesl ježíšek. Uskutečnila se také celá řada akcí a výukových projektů, 
které následovaly jeden za druhým, ani jsme se nenadáli a máme za 
sebou první čtvrtletí kalendářního roku 2023.

Hned v prvním lednovém týdnu navštívili žáky druhého a šestého 
ročníku jedovničtí hasiči s pravidelným preventivním programem Hasík 
dětem.  Přímo  ve  škole  se  v  lednu  uskutečnil  výchovný  koncert 
cimbálové skupiny Réva, který si žáci příjemně užili a rozšířili si během 
něj své povědomí z oblasti současné,  lidové i vážné hudby. Koncem 
ledna  se  žáci  pátého  a  sedmého  ročníku  vzdělávali  ve  středisku 
ekologické  výchovy  Chaloupky  na  Třebíčsku.  Program  „Historie 
všedního dne“ absolvují  naši páťáci  již  tradičně, ale protože se před 
dvěma roky kvůli koronaviru pobyt na Chaloupkách uskutečnit nemohl, 
vyjela  s  nimi  letos  výjimečně  i  sedmá  třída.  Výukový  program  ve 
středisku  ekologické  výchovy  Jezírko  v  Brně  absolvovali  začátkem 
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února také naši nejmladší školáci, žáci prvního a druhého ročníku. Ti 
začali od února  také pravidelně  jezdit do Vyškova na výuku plavání.  
Osmáci  v  únoru absolvovali  výukový program zaměřený na  finanční 
gramotnost s názvem „Dr. Zdědil a pan Zdražil“ a spolu s deváťáky si 
zahráli ekonomicky, ekologicky a společensky zaměřenou simulační hru 
„Fishbanks“. Několikrát naši školu v tomto období navštívil lektor výuky 
anglického jazyka Tino Deželić, který je sice původem z Chorvatska, ale 
mluví  výborně  anglicky  a  díky  svým  pedagogickým  a  jazykovým 
schopnostem  je  skvělým  koordinátorem  konverzačních  hodin
v  angličtině  v  různých  ročnících,  především  na  druhém  stupni. 
Zajímavými projekty  se nejen během výuky  zabývají  šesťáci:  jednak 
pracují na pravidelném vydávání školního časopisu, na jehož stránkách 
informují veřejnost o proběhnutých  i plánovaných akcích a vymýšlejí 
soutěže  a  výzvy  pro  žáky  z  ostatních  ročníků,  a  jednak  pracují  na 
projektu „Extra třída“. Pod vedením paní učitelky Moniky Knechtové se 
jim podařilo vytvořit úspěšný projekt, získat finanční dotaci a zbudovat 
ve škole nový komunitní prostor. Ve vestibulu již z části vytvořili místo, 
kterému dali  název  „Srdce školy“ a postupně pracují na  jeho dalším 
zvelebování. Z dalších výukových projektů za zmínku stojí březnová 
beseda se zástupci Policie ČR s žáky osmého a devátého ročníku na 
téma  kyberšikana,  či  tematická  dějepisná  hra  „Rodina  Karla  IV.“ 
v sedmé třídě.

V uplynulém období  byly  v  naší  škole  uspořádány  také akce pro 
veřejnost, jako jsou školní ples a dětský karneval. Na obou těchto akcích 
se  nemalou  měrou  podíleli  žáci  devátého  ročníku:  na  ples  si  pod 
vedením  pana  učitele  Němce  připravili  krásné  předtančení  a  na 
karnevale pomáhali s výzdobou, přípravou i samotnou realizací. 

Pozornost jsme věnovali také budoucím školáčkům. Hned dvakrát 
navštívili naši školu předškoláci z okolních mateřských škol – nejprve
s rodiči na odpolední první „Pohádkové škole“, podruhé potom s paní 
učitelkou z MŠ na akci „školákem nanečisto“. Nejenže nahlédli do reálné 
výuky v první třídě, ale s pomocí svých velkých průvodců (žáků osmého 
ročníku)  si  prošli  školu  a  vyzkoušeli  si  mnohé  ze  školních  aktivit. 
Průvodci by měli být svým svěřencům nápomocni po celý první rok jejich 
povinné školní docházky.

Nabyté  vědomosti  a  dovednosti  měly  děti  možnost  zúročit
v  soutěžích,  kterých  se  s  přicházejícím  jarem  koná  čím  dál  tím  víc. 
Uskutečnila se školní kola recitační a pěvecké soutěže, zapojili jsme se 
do celostátní soutěže Matematický klokan. Výborných výsledků dosáhli 
naši žáci nejen ve školním, ale i v okresním kole zeměpisné olympiády, 
které vyhrál žák 9. ročníku a bude naši školu reprezentovat v  krajském 

http://www.skolkasenetarov.cz
mailto:info@skolkasenetarov.cz
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9] schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov pro rok 2023
Spolku  Muzeum  Senetářov,  se  sídlem  Senetářov  30  v  částce
10 000,- Kč

10]schvaluje  Smlouvu  o  poskytnutí  dotace  pro  Spolek  Muzeum
Senetářov, se sídlem Senetářov 30

11]schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov pro rok 2023
Základní  organizaci  Českého  zahrádkářského  svazu,  se  sídlem
Senetářov 105 v částce 10 000,- Kč

12]schvaluje  Smlouvu  o  poskytnutí  dotace  pro  Základní  organizaci
Českého zahrádkářského svazu, se sídlem Senetářov 105

13]schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov pro rok 2023
organizaci  JUNÁK  -  český  skaut,  středisko  Jedovnice,  z.s.  se 
sídlem Palackého 300, Jedovnice v částce 10 000,- Kč

14]schvaluje  Smlouvu  o  poskytnutí  dotace  pro  organizaci  JUNÁK-
český skaut, středisko Jedovnice, z.s. se sídlem Palackého 300, 
Jedovnice

15]schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov pro rok 2023 
pro organizaci Atletický klub Senetářov, z.s. se sídlem Senetářov 
216 v částce 3 000,- Kč

16]schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace pro organizaci Atletický klub
Senetářov, z.s. se sídlem Senetářov 216

17]schvaluje  poskytnutí  finančního  daru  na  nákup  žákovských
mikroskopů ZŠ a MŠ Podomí, Podomí 155, 683 04 p. Drnovice ve
finanční částce 20 000,-Kč

18]schvaluje Darovací smlouvu se ZŠ a MŠ Podomí, Podomí 155, 683 
04 p. Drnovice

19]schvaluje poskytnutí finančního daru   na zajištění oprav betonové
skořepiny vnitřní strany kostela, očištění betonového stropu, nátěr
stropu, opravu omítek u bočních vitráží a výmalbu stěn s vitrážemi 
ve  finanční  částce  60  000,-  Kč  pro  Římskokatolickou  farnost 
Jedovnice, Kostelní 38, 679 06 Jedovnice

20]schvaluje  Darovací  smlouvu  s  Římskokatolickou  farností  
Jedovnice, Kostelní 38, 679 06 Jedovnice

21]schvaluje  finanční  částku  na  služby  sociální  prevence  ve  výši 
10 500,- Kč

22] schvaluje finanční částku na služby sociální péče ve výši 59 500,- 
Kč

23]schvaluje  uzavření  Smlouvy  o  poskytnutí  příspěvku  na
spolufinancování  sítě  sociálních  služeb  s  Městem  Blansko,  se 
sídlem nám. Svobody 32/3, 678 01 Blansko
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kole. Úspěchy  zaznamenali  i  naši  sportovci: mladší  žáci  nás potěšili 
prvním  místem  na  florbalovém  turnaji  škol  Moravského  krasu
a s výbornými výsledky se vrátili také vybraní reprezentanti z plaveckých 
závodů  „Sloupský vodník“, v  individuálních  rozplavbách získali  jedno 
první a  jedno druhé místo, v soutěži  školních štafet dosáhli druhého 
nejlepšího času.

Mnohé  soutěže  a  sportovní  zápasy  nás  teprve  čekají.  Největší 
výzvou budou v následujících týdnech pro deváťáky zejména přijímací 
zkoušky, které se letos budou konat ve dnech 13. a 14. dubna. Jistě jste 
zaznamenali  v médiích,  že  deváté  třídy  jsou  letos  v mnoha  školách 
nadprůměrně  zaplněny  a  konkurence  v  přijímacím  řízení  na  střední 
školy  bude  nebývale  vysoká.  Přejeme  našim  žákům  vhodný  výběr 
střední školy a hodně úspěchů u přijímacích zkoušek.

Mgr. J. Kocmanová

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 15.2.2023
Zastupitelstvo obce Senetářov:

1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje  ověřovateli  pátého  zasedání  pana  Josefa  Šenka  a  pana 

Ondřeje Ševčíka, zapisovatelem zápisu pana Antonína Ševčíka
3] schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov na rok 2023 

pro Golis motorsport z.s., se sídlem Senetářov 99 v částce 3 000,- 
Kč

4] schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace pro Golis motorsport z.s., se
sídlem Senetářov 99

5] schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov na rok 2023 
pro  HČMS  –  Sbor  dobrovolných  hasičů  Senetářov,  se 
sídlemSenetářov 116 v částce 10 000,- Kč

6] schvaluje  Smlouvu  o  poskytnutí  dotace  pro  SH  ČMS  -  Sbor 
dobrovolných hasičů Senetářov, se sídlem Senetářov 116

7] schvaluje žádost o dotaci z rozpočtu obce Senetářov pro rok 2023 
pro  Spolek  „KDO“-  Krásenští  divadelní  ochotníci,  se  sídlem 
Krásensko 75 v částce 10 000,- Kč

8] schvaluje  Smlouvu  o  poskytnutí  dotace  pro  Spolek  „KDO“  – 
Krásenští divadelní ochotníci, se sídlem Krásensko 75
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24]schvaluje společnost pana Petra Gottvalda se sídlem kpt. Otakara
Jaroše  125/10,  Vyškov  na  údržbu  zeleně  v  obci  Senetářov
s nabídkou 1,50 Kč bez DPH za 1 m2 posečené mulčované trávy
a uklizené travní hmoty

25]schvaluje  Smlouvu  o  dílo  na  sečení  trávy  v  obci  Senetářov 
uzavřenou  s  panem  Petrem  Gottvaldem,  se  sídlem  kapitána 
Otakara Jaroše 125/10, Vyškov, IČO: 68727224

26]schvaluje podání žádosti o dotaci z dotačního programu Podpora
rozvoje venkova Jihomoravského kraje pro rok 2023, z dotačního 
titulu Výstavba, obnova a údržba venkovské zástavby a občanské 
vybavenosti

27]schvaluje podání žádosti o dotaci z programu Podpora  jednotek 
sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje pro rok 2023

28]schvaluje podání žádosti o dotaci z programu   Podpora provozu
venkovských prodejen v Jihomoravském kraji pro rok 2023

29]schvaluje neinvestiční příspěvek pro rok 2023 ve výši 500 000,- Kč 
pro Mateřskou školu Senetářov, příspěvkovou organizaci, se sídlem
Senetářov 74

30]schvaluje investiční příspěvek pro rok 2023 ve výši 150 000,- Kč na 
nákup  interaktivního  displeje  pro  Mateřskou  školu  Senetářov, 
příspěvkovou organizaci, se sídlem Senetářov 74

31]schvaluje rozpočet obce Senetářov na rok 2023 v paragrafovém 
členění  dle  předloženého  návrhu  s  tím,  že  celková  výše 
předpokládaných příjmů je navržena ve výši 15 439 000 Kč, celková 
výše předpokládaných výdajů je navržena ve výši 23 332 300 Kč 
včetně splátky úvěru a schodek ve výši 7 893 300 Kč bude kryt
z přebytku hospodaření z minulých let

Usnesení ze zasedání zastupitelstva dne 27.3.2023
Zastupitelstvo obce Senetářov:

1] schvaluje program zasedání Zastupitelstva obce Senetářov
2] určuje ověřovateli šestého zasedání pana Ondřej Ševčíka a Mgr. 

Romana Kuběnu, zapisovatelkou zápisu paní Magdu Vargovou
3] schvaluje  navýšení  výdajové  položky  rozpočtu  paragraf  3421

o částku 100 000,- Kč
4] schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  1/2023,  které  tvoří  přílohu  č.  2 

tohoto zápisu
5] schvaluje  zakoupení  herní  sestavy  NU-3-22-1V2  od  společnosti 

MONOTREND s.r.o., se sídlem Jamné 34, 666 01 Tišnov s cenovou 
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nabídkou 228 992,50 Kč
6] schvaluje účetní závěrku Obce Senetářov sestavenou k 31.12 2022
7] schvaluje účetní závěrku Mateřské školy Senetářov, příspěvková 

organizace se sídlem Senetářov 74 sestavenou k 31.12 2022
8] schvaluje zamítnutí žádosti o dotaci z rozpočtu obce Senetářov na 

rok 2023 pro FSA Kras, z.s., se sídlem Kotvrdovice 145
9] schvaluje pronájem pozemků parc.č. 1444, o celkové výměře 6 273 

m2 a parc.č. 1321/3 o celkové výměře 531 m2, vše v k.ú. Senetářov 
společnosti Sentus, s.r.o., se sídlem Senetářov 156

10]zplnomocňuje starostku obce Janu Sedlákovou k podpisu Dodatku 
č.  3  ke  Smlouvě  o  nájmu  pozemků  mezi  Obcí  Senetářov
a společností Sentus, s.r.o., se sídlem Senetářov 156

11]neschvaluje realizaci nové rozhlasové ústředny společností Mabil 
Mobil, s.r.o., se sídlem Na šancích 344/70, Ostrava – Nová Bělá
s cenovou nabídkou 100 608,- Kč

12]neschvaluje  realizaci  nové  rozhlasové  ústředny  společností  JD 
ROZHLASY s.r.o., Horní Bečva 968, 756 57 Horní Bečva s cenovou 
nabídkou 104 471,04 Kč 

13]schvaluje realizaci nové rozhlasové ústředny společností BÁRTEK 
ROZHLASY s.r.o., Vyšehradská 1349/2, Praha 2 – Nové Město, 
128 00 s cenovou nabídkou 125 065,60 Kč

14]neschvaluje  záměr  pronájmu  části  pozemku  parc.č.  2/1  v  k.ú. 
Senetářov

15]schvaluje pronájem víceúčelového hřiště v částce 200,- Kč/ hodina 
pro občany, který nemají trvalý pobyt v obci Senetářov

16]schvaluje  komisi  na  výběr  zhotovitele  na  akci  „Oprava  střešní 
krytiny a svodů na budově Senetářov č.p. 186“ ve složení Josef 
Šenk, Ondřej Ševčík, Jana Sedláková, náhradník Roman Kyjovský
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Možnost posledního rozloučení v kostele sv. Josefa
v Senetářově

Byl  jsem  osloven,  abych  sepsal  několik  řádků  k  možnostem 
posledního  rozloučení,  které  může  proběhnout  přímo  v  naší  obci
–  v  kostele  sv.  Josefa,  nikoliv  například  v  obřadní  síni  v  Blansku. 
Jedinou  podmínkou  pro  církevní  obřad  s  posledním  rozloučením
v kostele je, že zesnulý/á byl/a pokřtěný/á. 

Historicky má církevní pohřební obřad v naší obci  tento obvyklý 
scénář:  možnost  krátkého  soukromého  rozloučení  rodiny  se 
zesnulým/zesnulou,  mše  svatá  v  kostele,  pěší  průvod  na  hřbitov, 
uložení do země a kondolence na hřbitově. 

Církevní obřad s posledním  rozloučením může mít  i  jinou  formu
a lze ji dle přání pozůstalých po dohodě s duchovním správcem farnosti 
Jedovnice  p.  Trmačem  upravit.  Kromě  obvyklého  scénáře  mohou 
pozůstalí využít několik variant:

- Kratší církevní obřad bez mše sv., něco jako bohoslužba slova, 
který povede kněz nebo jáhen.
-  Po  církevním  obřadu  v  kostele  může  /  nemusí  být  zesnulý/á 
uložen/a do země. Může být po církevním obřadu odvezen/a na 
zpopelnění.
- Při uložení do země s ohledem na vzdálenost hřbitova upustit od 
pěšího průvodu / přesun auty / případně rozloučení pouze v úzkém 
rodinném kruhu na hřbitově.
- Kondolence po obřadu ano/ne.

Výše  uvedené  varianty  popisují  variabilitu  církevního  pohřebního 
obřadu  tak,  aby  mohli  pozůstalí,  pro  ně  vhodnou  formou,  využít 
možnosti  uskutečnit  poslední  rozloučení  přímo  v  naší  obci.  Pro 
pozůstalé je to snazší forma a odpadá například organizace dopravy, 
pronájem smuteční síně, …

Více případně osobně nebo při konzultaci s duchovním správcem. 
Závěrem mám  jen  jednu prosbu na pozůstalé. S ohledem na  výše 
uvedené varianty  i  s  faktem,  že  stále přibývá pohřbů,  které nemají 
obvyklý historický scénář, Vás prosím o uvedení průběhu posledního 
rozloučení  na  smutečním  oznámení  (parte),  tj.  zda  bude  smuteční 
průvod, zda bude na hřbitově rozloučení v rodinném kruhu, atd. Jsou to 
důležité  informace  pro  ty,  kteří  se  chtějí  se  zesnulou/zesnulým 
jakoukoli formou osobně rozloučit.

Petr Zouhar
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Parkování na místních komunikacích
Poslední  dobou  se  v  naší  obci  vyskytuje  problém,  a  to  způsob 

parkování na chodnících, místních a účelových komunikacích v obci. 
Každý řidič by si měl uvědomit, že při zastavení či odstavení vozidla je 
povinen dodržovat pravidla silničního provozu. Jedním ze základních 
pravidel je skutečnost, že při stání musí zůstat volný alespoň jeden jízdní 
pruh široký nejméně 3 m pro každý směr jízdy, při zastavení musí zůstat 
volný alespoň jeden jízdní pruh široký nejméně 3 m pro oba směry jízdy. 
Mezi další pravidla patří, že řidič nesmí zastavit a stát   v nepřehledné 
zatáčce, 5 metrů před hranicí křižovatky a 5 metrů za ní, zákaz stání platí 
i na zastavení a stání na silniční vegetaci. Při parkování na plochách 
veřejné zeleně se travnatá plocha mění v rozježděný a po dešti  také 
rozbahněný terén a plochy veřejné zeleně jsou znehodnocovány, což 
našemu prostředí v obci na kráse nepřidá. Zničený trávník a parkování 
na travnatých plochách vypovídá o neúctě k lidské práci a přírodě.

Dle  §  25  Zákona  o  silničním  provozu  č.  361/2000  Sb.,  řidič  smí 
zastavit a stát jen vpravo ve směru jízdy co nejblíže k okraji pozemní 
komunikace.  Také  je  nutné  zmínit,  že  ten,  kdo  způsobil  překážku 
provozu  na  pozemních  komunikacích,  ji  musí  neprodleně  odstranit, 
neučiní-li tak, odstraní ji na jeho náklad vlastník pozemní komunikace. 
Dodržovat  výše uvedená pravidla  je  nutné především s  ohledem na 
zachování  možnosti  průjezdu  vozidel  složek  integrovaného 
záchranného  systému,  nikdo  z  nás  neví,  kdy  bude  potřebovat  jejich 
pomoc. Totéž se týká i průjezdu velkých automobilů, především svoz 
SKO,  doručovací  služby  apod.  Nevhodně  zaparkovaná  vozidla, 
způsobují značné komplikace při zimní údržbě komunikací.

Místní  komunikace  nebyly  tak  velkému  počtu  automobilů,  které 
občané  provozují  a  situaci,  kdy  jedna  rodina  vlastní  dvě  i  tři  vozidla 
uzpůsobeny.  Chápeme,  že  vzniká  problém,  kde  vozidla  zaparkovat, 
obec však není povinna zajišťovat parkování pro soukromá vozidla a už 
vůbec  ne  pro  služební  či  podniková.  Obec  je  naopak  povinna  dbát
o bezpečnost na komunikacích a vzhled obce.

Proto  bychom  chtěli  oslovit  všechny majitele  automobilů,  aby  se 
zamysleli nad touto problematikou a přesunuli svá vozidla ideálně do 
vlastních garáží či dvorků, anebo si vyčlenili prostor na svém pozemku.  
Věříme,  že  řešení  může  najít  každý,  chce  to  při  parkování  více 
přemýšlet,  projevit  ohleduplnost  k  ostatním.  Pokud  vozidla  budou
i nadále nevhodně parkovat, budeme nuceni přistoupit k razantnějšímu 
řešení, a to odtahem vozidel na náklady majitele, anebo uložení sankcí.
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Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně zdraví a spokojenosti.

Jubilanti 1 - 3 / 2023

Blahopřejeme !!!

    30.1.   János Lamoga č.p. 48

  4.1. Marie Kuncová č.p. 67

93 roků

80 roků

  3.1. Helena Jelínková č.p. 126

85 roků

Senetářovské listy leden – březen 2023, číslo 9, vydáno 6. dubna 2023. 
Periodický tisk územního samosprávného celku. Vychází 4 x ročně. V nákladu 
230 výtisků je dodáván zdarma do schránek domácností v Senetářově. Vydává 

Obec Senetářov, Senetářov 116, 679 06 Senetářov, IČO: 00637203, tel. 
516 442 424, e-mail: epodatelna@seznam.cz.  Evidenční číslo MK ČR E 24104.  

Za obsahovou správnost ručí autoři. Tiskové chyby vyhrazeny.

  18.1. Anděla Nejedlá č.p. 103

 31.12.2022 Olga Keprtová č. 56 

    10.1.2023 Josef Šebela č. 9

    13.1.2023 Antonín Rybář č. 93

    3.3.2023 Marie Plisková č. 52

    4.3.2023 Věra Matušková č. 94      

      6.3.   Marek Kopřiva č.p. 150

    3.3.   Linda Vévodová č.p. 235

75 roků   20.2. Alois Zouhar č.p. 11

  3.1. Marie Vargová č.p. 200

ČEST JEJICH
PAMÁTCE
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     Svoz komunálního odpadu

Duben: 14, 28                 Květen: 12, 26                  Červen: 9, 23

SMÍŠENÉ   ZBOŽÍ  SENETÁŘOV

Provozovatelka  místního  obchodu  paní  Alena  Petrželová  nabízí 
rozvoz zboží zdarma po obci. Podmínkou je nákup zboží v minimální 
hodnotě 120,- Kč. Případné bližší informace, popř. objednávky na tel.č. 
606 163 445.

Provozní doba smíšeného zboží:
pondělí, středa a pátek: 07:30 - 11:00 a 15:00 - 17:00

úterý, čtvrtek: 07:30 - 11:00
sobota: 07:30 - 10:30

SBĚRNÝ   DVŮR

Sběrný dvůr je otevřen od 1. dubna 2023, a to každou sobotu v době 
od    hodin.  Na  sběrném  dvoře  je  možné  zdarma 11:00  do  12:00
odevzdat: objemný odpad, plast a papír.

Obecní úřad Senetářov nabízí

-  prodej smíšeného palivového dřeva cca 10 metrů, cena za jeden
  metr 500,-Kč
- bezúplatně použité zbytky obrubníků

                                    Zájemci se mohou hlásit na obecním úřadě.

mailto:epodatelna@senetarov.cz
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